

國立臺灣師範大學藝術史研究所 招生考試

西方藝術史組 口試規則

1. 請報到完畢之考生，隨現場工作人員至考生休息處靜候；並請每位考生於考試前 3 分鐘至考場外預備。
2. 每位同學口試時間至多為 25 分鐘；25 分鐘響長鈴。
3. 考生依准考證號碼序依次入場，若有遲到狀況，得由下一順位考生先行遞補入場考試；若逾時超過 50 分鐘，則等候至原場次結束後，始得入場考試。
4. 考生若有其他資料給口試委員，請交由現場工作人員。
5. 請再次確認入考場前手機已完全關機。
6. 口試將全程錄影。

**Graduate Institute of Art History, NTNU
Entrance Exam Admission
Oral Examination Rules**

Western Art History Program

1. Candidates who have completed the registration will be waiting in the rest area, and they have to be prepared outside the examination room 3 minutes before the test.
2. The time of the oral examination is up to 25 minutes. We will give a long ring on 25 minutes.
3. The candidates should enter the examination room according to the admission number. If there is a late arrival, the next candidate will be allowed to take the oral examination first. If it is more than 50 minutes late, the candidate has to wait until the end of the examination.
4. If the candidate has other references for the professors, please submit it to the on-site staff.
5. Please confirm again that the phone has been completely shut down before entering the examination room.
6. The oral examination will be video recording.